
Referat fra bestyrelsesmøde 4. november 2021

Ny bestyrelse

Formand: Majbrit Kjær

Næstformand: Ole Henriksen

Kasserer: Jeppe Rosengaard Poulsen

Bestyrelsesmedlem: Tinia Dahl Poulsen

● Aftalt at mødeintervallet er en gang om måneden og næste møde er torsdag den 2/12 kl.

17.30

● Ole tager sig af den nye hjemmeside og alt omkring bygningerne

● Ole og Jeppe godkender fakturaer

● Tinia tager sig af vaskeriet

● Majbrit opretter facebook side og har ansvaret for at tjekke hovedmailen

● Ole og Peter hjælpes ad med forskellige opgaver fx tømning af rum og kørsel med trailer

m.m. og der gives et beløb pr. gang

● Jeppe og Tinia sørger for at få et nyt kort til Sparekassen Sjælland

● Ole og Majbrit tager på et tidspunkt en snak med LEA

● Majbrit laver et forslag til en velkomst flyer, som omdeles til nye ejere/lejere

● Majbrit sender besked til Signe, om at der skal sendes brev ud til ejere i nr. 13, 2. tv i

forhold til at hunde gør, affald efterlades på opgangen, tøjvask efterlades i vaskerum og

hundeekskrementer vaskes væk og ender på altanen hos underboen

● Hvis hunden begynder at gø igen i nr. 15, st. tv sendes der brev til ejere.

● Indhentning af tilbud inden næste generalforsamling omkring ændring af betalingsmetoder

ved vaskeri og derved også service og support på maskiner – kunne være Nortec eller andre

● Der er kommet tilbud på mellem 25.000 og 27.000 kr. for at lave Affaldsplads ved Blok A

Ole tager kontakt og igangsætter

● Efter generalforsamlingen blev det besluttet at reparere skorstenen i stedet for at rive den

ned, og de penge vi sparer kan bruges til gavlene i stedet for. Her indhentes tre tilbud

● I tørrekælder skal der laver fugtstyring

● P-Plads ved blok A skal udvides, da der er mange biler

● Sensorer ved skraldeplads i blok A. Der er lys ved blok B.

● Der skal kigges på en anden el-installatør, da Lodal er for dyr. Her kontaktes Hedegaard.

Hvad med insta? Kunne det være en mulighed.

● VVS-installatør Thomas fra Emil Hansen er helt fin og her er god service



● Der skal indhentes tilbud fra forskellige udbydere af rengøring fx Anders Andersen og Karin

skal have mulighed for også at sende tilbud

● Ole tager en omgang med PD Anlæg i forhold til vinterbeskæring

● Ole tager kontakt til blok C, for at høre om den gamle legeplads kan asfalteres og evt.

bruges som P-pladser til blok A.


